



Treaty Series

***Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

VOLUME 532

Recueil des Traités

***Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

**United Nations • Nations Unies
New York, 1966**

*Treaties and international agreements registered
or filed and recorded with the Secretariat
of the United Nations*

VOLUME 532

1965

I. Nos. 7710-7727

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered on 26 and 27 April 1965*

	<i>Page</i>
No. 7710. United States of America and Bolivia :	
Agricultural Commodities Agreement under Title I of the Agricultural Trade Development and Assistance Act, as amended (with exchange of notes). Signed at La Paz, on 25 March 1964	3
No. 7711. United States of America and Republic of China :	
Agricultural Commodities Agreement under Title I of the Agricultural Trade Development and Assistance Act, as amended (with exchange of notes). Signed at Taipei, on 31 December 1964	29
No. 7712. United States of America and Republic of China :	
Agricultural Commodities Agreement under Title IV of the Agricultural Trade Development and Assistance Act, as amended (with exchange of notes). Signed at Taipei, on 31 December 1964	59
No. 7713. United States of America and Uruguay :	
Air Transport Agreement (with annex). Signed at Montevideo, on 14 December 1946	87
No. 7714. United States of America and Greece :	
Agricultural Commodities Agreement under Title IV of the Agricultural Trade Development and Assistance Act, as amended (with exchange of notes). Signed at Athens, on 17 November 1964	107
No. 7715. United States of America and Ethiopia :	
Exchange of notes constituting an agreement relating to the exchange of official publications. Addis Ababa, 25 November 1964	125

*Traités et accords internationaux enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire au Secrétariat
de l'Organisation des Nations Unies*

VOLUME 532

1965

I. N^{os} 7710-7727

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés les 26 et 27 avril 1965*

	<i>Page</i>
N^o 7710. États-Unis d'Amérique et Bolivie :	
Accord relatif aux produits agricoles, conclu dans le cadre du titre I de la loi tendant à développer et à favoriser le commerce agricole, telle qu'elle a été modifiée (avec échange de notes). Signé à La Paz, le 25 mars 1964	3
N^o 7711. États-Unis d'Amérique et République de Chine :	
Accord relatif aux produits agricoles, conclu dans le cadre du titre I de la loi tendant à développer et à favoriser le commerce agricole, telle qu'elle a été modifiée (avec échange de notes). Signé à Taïpeh, le 31 décembre 1964	29
N^o 7712. États-Unis d'Amérique et République de Chine :	
Accord relatif aux produits agricoles, conclu dans le cadre du titre IV de la loi tendant à développer et à favoriser le commerce agricole, telle qu'elle a été modifiée (avec échange de notes). Signé à Taïpeh, le 31 décembre 1964	59
N^o 7713. États-Unis d'Amérique et Uruguay :	
Accord de transports aériens (avec annexe). Signé à Montevideo, le 14 décembre 1946	87
N^o 7714. États-Unis d'Amérique et Grèce :	
Accord relatif aux produits agricoles, conclu dans le cadre du titre IV de la loi tendant à développer et à favoriser le commerce agricole, telle qu'elle a été modifiée (avec échange de notes). Signé à Athènes, le 17 novembre 1964	107
N^o 7715. États-Unis d'Amérique et Éthiopie :	
Échange de notes constituant un accord relatif à l'échange de publications officielles. Addis-Abéba, 25 novembre 1964	125

	<i>Page</i>
No. 7716. United States of America and Italy :	
Agreement on the use of Italian ports by the N.S. <i>Savannah</i> (with annexes). Signed at Rome, on 23 November 1964	133
No. 7717. International Labour Organisation :	
Convention (No. 119) concerning the guarding of machinery, adopted by the General Conference of the International Labour Organisation at its forty-seventh session, Geneva, 25 June 1963	159
No. 7718. United States of America and Brazil :	
Treaty of Extradition. Signed at Rio de Janeiro, on 13 January 1961 Additional Protocol to the above-mentioned Treaty. Signed at Rio de Janeiro, on 18 June 1962	177
No. 7719. United States of America and Iran :	
Agricultural Commodities Agreement under Title IV of the Agricultural Trade Development and Assistance Act, as amended (with exchange of notes). Signed at Tehran, on 16 November 1964	
Exchange of notes constituting an agreement amending the above-men- tioned Agreement. Tehran, 15 December 1964	213
No. 7720. United States of America and Israel :	
Agricultural Commodities Agreement under Title I of the Agricultural Trade Development and Assistance Act, as amended (with exchange of notes). Signed at Washington, on 22 December 1964	231
No. 7721. United States of America and Japan :	
Exchange of notes constituting an agreement relating to mutual defense assistance equipment, materials and services. Tokyo, 4 December 1964 .	249
No. 7722. United States of America and Kenya :	
Agricultural Commodities Agreement under Title IV of the Agricultural Trade Development and Assistance Act, as amended (with exchange of notes dated 3 and 4 February 1965). Signed at Nairobi, on 7 December 1964	263
No. 7723. United States of America and Luxembourg :	
Convention with respect to taxes on income and property. Signed at Wash- ington, on 18 December 1962	277
No. 7724. United States of America and Mauritania :	
Exchange of notes constituting an agreement relating to the guaranty of private investments. Nouakchott, 4 May and 3 July 1964	307

	<i>Pages</i>
N° 7716. États-Unis d'Amérique et Italie :	
Accord concernant l'utilisation des ports italiens par le N.S. <i>Savannah</i> , (avec annexes). Signé à Rome, le 23 novembre 1964	133
N° 7717. Organisation internationale du Travail :	
Convention (n° 119) concernant la protection des machines, adoptée par la Conférence générale de l'Organisation internationale du Travail à sa quarante-septième session, Genève, 25 juin 1963	159
N° 7718. États-Unis d'Amérique et Brésil :	
Traité d'extradition. Signé à Rio de Janeiro, le 13 janvier 1961	
Protocole additionnel au Traité susmentionné. Signé à Rio de Janeiro, le 18 juin 1962	177
N° 7719. États-Unis d'Amérique et Iran :	
Accord relatif aux produits agricoles, conclu dans le cadre du titre IV de la loi tendant à développer et à favoriser le commerce agricole, telle qu'elle a été modifiée (avec échange de notes). Signé à Téhéran, le 16 novembre 1964	
Échange de notes constituant un avenant à l'Accord susmentionné. Téhéran, 15 décembre 1964	213
N° 7720. États-Unis d'Amérique et Israël :	
Accord relatif aux produits agricoles, conclu dans le cadre du titre I de la loi tendant à développer et à favoriser le commerce agricole, telle qu'elle a été modifiée (avec échange de notes). Signé à Washington, le 22 dé- cembre 1964	231
N° 7721. États-Unis d'Amérique et Japon :	
Échange de notes constituant un accord relatif à l'équipement, au matériel et aux services d'assistance pour la défense mutuelle. Tokyo, 4 décembre 1964	249
N° 7722. États-Unis d'Amérique et Kenya :	
Accord relatif aux produits agricoles, conclu dans le cadre du titre IV de la loi tendant à développer et à favoriser le commerce agricole, telle qu'elle a été modifiée (avec échange de notes en date des 3 et 4 février 1965). Signé à Nairobi, le 7 décembre 1964	263
N° 7723. États-Unis d'Amérique et Luxembourg :	
Convention concernant les impôts sur le revenu et la fortune. Signée à Wash- ington, le 18 décembre 1962	277
N° 7724. États-Unis d'Amérique et Mauritanie :	
Échange de notes constituant un accord relatif à la garantie des investissements privés. Nouakchott, 4 mai et 3 juillet 1964	307